

## 《单词百科:u-shaped是什么意思?u-shaped怎么发音?u-shaped的解释和用法》

英语单词u-shaped是什么意思?u-shaped怎么读?u-shaped怎么发音?简答网为您整理了u-shaped的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### u-shaped怎么读

u-shaped的读音: ['ju: eɪpt]

### u-shaped的意思

1、adj.U字形的;

### u-shaped的相关词组

1、box shaped module open on two sides 两侧被打开的盒形组件;

2、No U Turn 禁止掉头;

- 3、u turn [电影]不准掉头;
- 4、u should back 你应该回来
- 5、u bolt u 形螺栓;
- 6、u turn ok 可以U形转弯;
- 7、anything shaped like a ball 球;
- 8、bell shaped nozzle 钟形喷嘴;
- 9、beak shaped 喙状的, 鸟嘴状的;

### u-shaped的双语例句

- 1、Several types of angiogenesis inhibitors reveal a biphasic, U-shaped curve of efficacy.  
一些类型的血管生成抑制剂表现出一种双向性, 成U行曲线的效能.
- 2、A U-shaped one would be feebler and flatter.  
U 型则要弱一些, 更为平滑.
- 3、History teacher job satisfaction age difference exists, has generally U-shaped, trend.  
历史教师的工作满意度存在年龄差异, 大致呈现U型趋势.
- 4、The third chapter analyzes in details the U-shaped structure Silas Marner.  
第三章分析了《织工马南传》中的U型叙事结构.
- 5、A method, named U-shaped vibrating tube, is researched article.  
主要考察了乙烯焦油密度测定的一种方法 —— U 型振动管法.
- 6、The British and US researchers say that happiness is U-shaped.  
英美两国的研究人员称快乐呈U形走向.
- 7、The first is the wholesaling and retailing enterprises present a U-shaped structure.  
首先, 北京的批发、零售企业呈现U形结构.

8、Heavy duty machined U-shaped frame for the roll assembly.

辊组件置于坚固的U型钢结构中.

9、The train is running inside a U-shaped concrete bed.

火车正在运行在一张U型床里面.

10、One of the characteristics of lava and debris valleys is a U-shaped transverse profile.

熔岩流及泥石流谷的特点之一是横剖面为U型.

11、The pipe had been turned in a U-shaped curve.

管子已被弯成了U形.

12、A U-shaped relationship was found between BP and prognosis.

血压与预后呈U型关系.

13、An equation for the U shaped channel jump is deduced in theory.

从理论上推导了U形渠道的水跃方程.

14、Objective To treat femur shaft fracture with U-shaped plate.

目的探讨U形接骨板固定治疗股骨干骨折的疗效.

15、We use a short length of U-shaped wire to fasten papers together.

我们用U形金属线把纸固定在一起.

以上是简答网为您整理的u-shaped怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于u-

shaped的用法、u-

shaped的释义、u-shaped的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/u-shaped>